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	 Dragi	čitatelji!
Radosni smo što vas možemo pozdraviti našim novim izdanjem. Drago nam je da vam 
se i ovim putem možemo predstaviti i prezentirati naše namjere u ostvarenju vizije 
koju nosimo. Naše je djelovanje potaknuto riječima Svetog Pisma: ‘‘Gdje	vizije	nema,	
narod	propada’’ (Izr.29:18) i stoga slijedimo određeni plan predstavljen kroz točke 
vizije našega Centra:
*	Objavljivati	Božju	Riječ	-	Bibliju
*	Utvrditi	jaku	lokalnu	Crkvu
*	Učiti	ljude	kroz	djelovanje	Crkve
*	U	pravom	trenutku	započeti	Biblijsku	školu
*	Poučene	ljude	ohrabriti	i	poslati	da	počnu	misijski	rad	
(nove	Crkve)	u	Hrvatskoj,	u	BiH	i	drugdje	gdje	vidimo	
vodstvo	Duha	Svetog
Organizirani smo kao Savez crkava ‘‘Riječ Života’’ što 
samo govori o iskrenoj želji i našoj usmjerenosti u djelu 
za Krista, da donesemo Radosnu vijest - Evanđelje u sva-
ki dio naše zemlje, no isto tako da dopremo do svih ljudi 
koji još ne poznaju milosni dar spasenja u Isusu Kristu.
Ovo izdanje koje započinjemo može biti velika pomoć 
za ohrabrenje Crkve, posebno svima onima kojima sada 
možemo poslati ovaj časopis u njihove domove i mjesta 
u kojima žive.
Pozivamo i Vas da nam se prema svojim mogućnostima pridružite u ovom djelu kako 
bismo zaista postali narod koji ‘‘sluša	i	vrši	Riječ	Božju’’.    
        Damir	Šićko	Alić

ISUSOVO GOSPODSTVO 

Ove godine će biti 26 godina od 
kada sam u punovremenoj pasto-

ralnoj službi. Kroz sve te godine imao 
sam priliku vidjeti različite događaje 
glede vjernika ili crkvi. Imao sam prilku 
vidjeti i dobre i loše stvari. U ovom kra-
tkom osvrtu želio bih ukazati na nekoli-
ko negativnih stvari koje su se više puta 
ponavljale i uzrokovale štetu u tijelu 
Kristovom. Izgleda da neki vjernici sta-
lno upadaju u zamku istih i doživljavaju 
neugodnosti.
Problem na koji želim ukazati odnosi se 
na razdore i usitnjavanje crkvi. Vjeru-
jem, da toga nije bilo, u Zagrebu bismo 
imali više velikih i snažnih crkvi i snažno 
svjedočanstvo u Božju slavu. 
Đavo stalno radi na tomu da usitni cr-
kve, da se vjernici isključe iz crkvi i da 
žive neko svoje kršćanstvo. Da ti vjernici 
nisu upali u neprijateljsku zamku i da su 
ostali u svojim crkvama te crkve bi po-
stale puno snažnije oružje u Božjim ru-
kama. Da su oni ušli u svoje darove i po-
stali aktivni sudionici u svojoj crkvi, te bi 
crkve bile snažno svjetlo u Gospodinu. 
Nažalost, neprijatelj ih je na neki način 
eliminirao i time oslabio njihove pote 
ncijalne crkve, a njima ukrao rod. Za to 
ima više razloga i ja bih volio spomenuti 
nekoliko njih. 
Neki vjernici napuste svoje crkve zbog 
progonstva ili nevoljnosti da se mijenja-
ju. Biti kršćanin nosi svoj teret. Đavo to 
ne želi i zbog toga uzrokuje progonstvo. 
Kada ga dožive, neki ljudi nisu spremni 
platiti cijenu puta s Isusom. 
Drugi ljudi toliko vole svoj svjetovan ili 
slobodan način življenja i ne žele ga mi-
jenjati, zbog toga se nakon nekog vre-
mena povuku. Neki napuste crkvu zbog 
idealiziranja, preosjetljivosti ili umišlje-
nosti. Iz nekog razloga ljudi si zamisle da 
je crkva, a time i vjernici u njoj, savršena. 
Kada otkriju da ni vjernici niti službenici 
u njoj nisu savršeni, oni se razočaraju. Mi 
nismo savršeni. Otkupljeni smo i oprav-
dani ali radimo na svom usavršavanju. 
Nesavršeni ljudi mogu reći ili uraditi ne-
što što će povrijediti nekoga. Svatko to 
može učiniti, pa tako i Ti. Nažalost, neki 
ljudi su preosjetljivi i zbog toga napuste 
crkvu. To ne bi smjelo biti tako. Obitelj 
se ne napušta jer te je netko povrijedio. 
U obitelji volimo i zbog toga praštamo 
i nastojimo biti bolji te ne povrjeđivati 
jedni druge. 

Neki ljudi napuste crkvu zbog ovosvje- tskih briga ili aspiracija. Danas mnogi žive 
dosta teško i zbog toga moraju prekovremeno raditi i zbog toga imaju manje vre-
mena za Boga. Drugi ljudi danas imaju veće standarde života i zbog toga nastoje na-
predovati u školovanju ili karijerama i nađu se u istoj situaciji kao i prethodna grupa. 
I jedni i drugi su manje uključeni u rad ili su potpuno prestali dolaziti u crkvu. 
Sljedeći problem odnosi se na uznositost. Nakon nekog vremena ljudi steknu odre-
đeno duhovno znanje, i neki, umisle da znaju bolje od svih drugih. Takvi ljudi počnu 
pametovati i upadnu u đavlovu zamku uznositosti. Oni više ne žele biti poučavani 
ili korigirani. Oni žele učiti i korigirati druge. Jedna grupa tih ljudi umisli sebi da oni 
znaju sve što trebaju znati i da više ne trebaju crkvu i zbog toga se isključe iz crkve. 
Druga grupa upadne u nezrelu ambicioznost i žele biti samostalni voditelji, pastori, 
učitelji ili slično. 
Neke crkve su bile i više puta žrtve takvih osoba i događaja. Upravo kada bi crkve 
došle do nekog značajnijeg rasta pojavio bi se neki umišljeni nezadovoljnik koji bi 
počeo nalaziti mane te govoriti i raditi protiv pastora ili crkve. Time bi počeo privla-
čiti druge ljude oko sebe, dijeleći svoje mišljenje s njima, kako bi ih privukao k sebi. 
Ako ne uspije zauzeti pastorsku poziciju ta osoba odvoji neke vjernike i onda zapo-
činje svoju crkvu. 
Neke od crkava koje su tako nastale poslije su se raspale, dok druge nekako pre-
življavaju i hrane ego odcjepljenog, samozvanog voditelja. Takve crkve i voditelji 
najčešće su u neprijateljskom odnosu protiv bivšeg pastora i crkve. 
Najčešći uzrok tomu su nezrelost vjernika, osobna ambicioznost i častohleplje. Pri-
mjer toga nalazimo i u Pismu: ‘’O tomu sam ukratko pisao Crkvi, ali Diotref, koji želi biti 
vođa, ne želi s nama ništa imati. Kad dođem onamo, spočitnut ću mu ono što čini nakla-
pajući o nama zlobne riječi. Ne samo da odbija prihvatiti braću koja dođu već to zabra-
njuje i onima koji bi ih htjeli prihvatiti i izopćuje ih iz Crkve.’’ (Treća Ivanova poslanica 1:9, 
10 CKK) Ivan nam kaže da je Diotref imao ambiciju biti prvi voditelj. U svojoj ludosti 
usprotivio se apostolu Ivanu i drugima, te je protiv njih počeo govoriti zlobne, odno-
sno podle i neistinite riječi. Njegova samovoljna ambicioznost ga je povukla putem 

Pismo pastora
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propasti, a on je za sobom povukao i neke druge ljude. 
Pavao nam kaže da neki propovjednici imaju čudne motive za 
propovijedanje Evanđelja ili Krista. On kaže kako to oni čine 
iz: zavisti, natjecanja, neiskreno, prijetvorno (Filipljanjima 1.15-
18). 
Kao odgovorni vjernici trebali bi paziti komu dajemo podršku, 
odnosno s kime smo povezani. Nikako ne bi smjeli podržavati 
samovoljne i ambiciozne ljude koji imaju krive motive. Ljude 
koji zbog častohljeplja promoviraju sebe, a sve pod izlikom 
promoviranja Krista i evanđelja. Nažalost, neki vjernici ne pre-
poznaju da surađuju sa samozvanom službenicima i da time 
rade na promociji nereda u tijelu Kristovom. Podržati tako ne-
što i biti u grupi s ljudima koji su samovoljno i manipulacijom 
došli u poziciju voditelja jeste grijeh. Isus je taj koji poziva, iz-
građuje i potvrđuje svoje službenike. 
‘’On i “dade” jedne za apostole, druge za proroke, jedne opet za 
evanđeliste, a druge za pastire i učitelje da opremi svete za djelo 
služenja, za izgrađivanje Tijela Kristova’’ (Efežanima 4.11,12). 
Potvrda nečijeg poziva, najčešće dolazi kroz ljude. Kroz pre-
poznate i potvrđene službenike. U najboljem slučaju, to se do-
gađa, kroz duhovne roditelje. Oni su ti koji iz prve ruke znaju: 
karakter, dar i zrelost osobe. Ako oni iz nekog razloga ne daju 
ili povuku svoju suglasnost, ta je osoba najčešće ilegalno u 
službi. Davati podršku takvoj osobi krivo je. 
Nažalost, neki ljudi samovoljno prisvajaju službu. Grijeh samo-
volje je dosta raširen i zbog njega ljudi sebi biraju one koji im 
“škakljaju uši”. Oni sami sebi biraju svoje doktrine, svoje slu- 
žbenike ili crkve. Pismo to i navješta:  ‘’Jer doći će vrijeme kad 
ljudi više neće htjeti slušati zdravo učenje. Povodit će se za vlasti-
tim željama te sebi naći mnoštvo učitelja koji će im govoriti ono 
što će goditi njihovim ušima. Odvraćat će uho od istine te ići za 
bajkama.’’ (Druga poslanica Timoteju 4:3, 4 CKK)  Tvoj ili Isu-
sov odabir Bog kroz proroka Hošeu konfrontira sličan grijeh u 
svoje vrijeme:  ‘’Kraljeve su postavljali bez mene, knezove birali 
bez znanja moga’’ (Hošea 8.4). Izabrati i postaviti sebi voditelje 
po svojoj volji je grijeh. Nastupiti u Božje ime ako te On nije 
potvrdio i poslao je grijeh. Dati podršku takvim nastojanjima i 
ljudima koji tako čine također je grijeh. 
Tko će biti pastor, učitelj, ili neki drugi službenik nije naš izbor. 
Bog bira i samostalno odlučuje koga će postaviti u koju služ-
bu. Ako mu oduzmemo to pravo mi ne priznajemo Njegovo 
Gospodstvo. Mi se tada postavljamo iznad Njega i indirektno 
tvrdimo kako mi znamo bolje.   
Samozvani službenici 
Ljudi si oduvijek uzimaju za pravo proglasiti sebe za Božje po-
slanike ili službenike. Prorok Jeremija ih je često morao razo- 
tkriti ili konfrontirati: ‘’A Jahve mi reče: “Laž prorokuju ti proroci u 
moje ime; niti ih poslah niti im nalog kakav dadoh - ja im i nisam 
govorio. Oni vam prorokuju lažna viđenja, isprazna gatanja i sno-
ve srca svoga.” Zato ovako govori Jahve: “Proroci ti što u moje ime 
prorokuju, a ja ih nisam poslao, te govore da neće biti ni mača ni 
gladi u zemlji ovoj, sami će od mača i gladi poginuti.’’ ( Jeremija 
14.14,15).  
Zbog toga što su sebi prisvojili službu, Bog kaže da će ih snaći 
mač i glad. Slično govore i ovi stihovi: 
‘’Evo me protiv proroka - riječ je Jahvina - koji mlate jezikom i pro-
roštva kuju. Evo me protiv proroka - riječ je Jahvina - koji proro-
kuju izmišljene snove i pripovijedajući ih zavode narod moj izmi-

šljotinama svojim i lažima. A ja ih nisam poslao, niti sam im što 
zapovjedio, niti su narodu ovome od kakve koristi - riječ je Jahvi-
na.’’ (Jeremija 23.31,32). 
U knjizi Otkrivenja Gospodin govori o tomu kako postupa s 
lažnim službenicima i njihovim sljedbenicima:  ‘’Ali imam pro-
tiv tebe ovo: puštaš ženu Jezabelu, koja sama sebe naziva pro-
ročicom, da uči i zavodi moje sluge te se bludu podaju i blaguju 
od mesa žrtvovana idolima. Dadoh joj vremena za obraćenje, ali 
ona neće da se obrati od bludnosti svoje. Evo, bacam je na po-
stelju, a bludne drugare njene u veliku nevolju ako se ne odvrate 
od njezinih djela; i djecu ću joj smrću pobiti. I znat će sve crkve: Ja 
sam Onaj koji istražuje bubrege i srca - i dat ću vam svakomu po 
djelima.’’ (Otkrivenje 2.20-23). 
Ovdje, u Otkrivenju, Gospodin kaže da će kazniti lažnu službe-
nicu, njezine ortake i djecu. Sve one koji podržavaju i slijede 
lažnog službenika. Ovi stihovi jasno očituju opasnost i Božji 
stav u odnosu na samozvane službenike te one koji ih podrža-
vaju. Govoriti ili naučavati u Božje ime, a ne biti ovlašten za to 
jako je opasno. Oni koji naučavaju ili prorokuju biti će suđeni 
po strožijim mjerilima. Oni moraju paziti da budu vjerodosto-
jni prenositelji Božje poruke. Neki, na žalost, ne propovijedaju 
Božju poruku već svoju ili poruku crkve kojoj pripadaju. Oni i 
ne shvaćaju da će zbog toga biti strogo suđeni. Riječ nam go-
vori:  ‘’Neka vas, braćo moja, ne bude mnogo učitelja! Ta znate: 
bit ćemo strože suđeni’’ (Jakov 3.1). 
Onaj koji prenosi Božju riječ mora paziti na svaku riječ i misao. 
Ako njegove poruke nisu usklađene s Božjom riječju, a navije-
štaju se kao Božji nauk, tada krivo prezentiramo Boga i zavodi-
mo ljude u krivi nauk. Bog to ne voli i on kaže da će to kazniti. 
Zbog samovoljnog napuštanja crkve, svoje crkvene pozicije, 
pozicije koju je Krist odredio za nas u svom ovozemaljskom 
duhovnom tijelu, crkve su znatno oslabljene. Zbog nezrelo-
sti vjernika, koji podržavaju lažne službenike, današnja crkva 
nema snagu i svjedočanstvo koje bi trebala imati. Njihovim 
utjecajem drugi vjernici onečišćeni su ili ranjeni. Da bi se to 
promijenilo, potrebno je da svatko od nas preuzme odgovo-
rnost za ono što čini. Nužno je da se vjernici pokaju i izađu iz 
krivih pozicija i odnosa. 
Tek kada uđemo u Božanski red, tada ćemo ući i u Božanski 
blagoslov.
AUTOR: Damir Šićko Alić, Zagreb

E V A N Đ E L J E ? !
KAKO..? ŠTO JE TO? ODAKLE DOLAZI?
Ovako je to prije 2000 godina zapisao apostol Pavao, jedan 
običan čovjek, kao Ti i ja, kojega je Isus odabrao da svijetu 
proglasi EVANĐELJE:
‘‘Predao	sam	vam	najprije	ono	što	sam	primio:
da	je	Krist	suglasno	Pismima,	umro	za	naše	grijehe,	da	je	
pokopan,	da	je	treći	dan,	suglasno	Pismima,	uskrsnuo...’’

Biblija, 1.Korinćanima 15:3,4 
EVANĐELJE je, dakle, RADOSNA VIJEST o Isusu Kristu.
TO JE PORUKA DA BOG VOLI SVE LJUDE!? BOG VOLI TEBE!
Riječ EVANĐELJE dolazi iz Biblije, a sama Poruka nije vlasnišvo 
ili proglas neke ljudske organizacije.3
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Možete li nam ispričati kako ste postali kršćanin?
Zapravo, ja sam odrastao u kršćanskoj obitelji. Kao dijete s roditeljima sam 
išao u baptističku crkvu tako da sam odrastao u crkvi. Kad mi je bilo samo pet 
godina već sam shvatio da trebam Isusa. Nisam znao što grijeh sve može biti, 
ali sam znao da mi je potreban Isus. Išao sam u nedjeljnu školu, molio se kući 
i živio s Gospodinom.
Rekli ste da ste već sa 15 godina bili ulični propovjednik. Možete li  nam 
to objasniti?
Sa 15 godina sam propovijedao 
na ulici u svom gradu, gdje sam 
i odrastao. Nekoliko prijatelja iz 
crkve koji su bili stariji od mene, 
vidjeli su moju strast prema 
Gospodinu i pozvali su me da 
idem s njima propovijedati na 
ulici. Inače, odrastao sam u Vir-
giniji u blizini plaže, tako da smo 
išli na plažu, u barove i različita 
mjesta gdje se okupljaju ljudi. 
Jednostavo smo im govorili o 
Isusu: nekad sam stajao na uli-
ci i propovijedao o Isusu, nekad 
bi nosio križ kako bi privukao 
pažnju, a nekad bi jednostavno 
stajali i razgovarali s ljudima. 
Bog je koristio to vrijeme da u 
meni probudi ljubav prema nes-
pašenim ljudima. Ponekad se 
kršćani zatvore u, ja to zovem 
‘‘kršćanske balone’’. Žive među 
kršćanima, druže se samo s nji-
ma i ljuti su na nespašene zbog 
grijeha umjesto da imaju ljubavi 
za njih. 
Bog je činio čudesne stvari dok smo išli među svijet i govorili o Kristu. Ljudi 
su se obraćali, spašavali, primali oslobođenja od ovisnosti i bluda... Kasnije, 
kada sam upisao fakultet, pokrenuo sam i vlastitu skupinu s kojom sam puto-
vao u druge gradove kao što su Los Angeles, New York, Chicago i drugi.
Odrasli ste kao kršćanin, dakle, kao tinejđer već ste bili kršćanin. Kako ste 
se borili sa kušnjama i što biste poručili danas mladim kršćanima koji se 
bore sa grijehom?
Iako sam život predao Isusu kao jako mlad i kršten sam Duhom 
Svetim s 9 godina, to me nije učinilo imunim na kušnje. Bio 
sam okružen drogom, alkoholom, moja obitelj je jedno vrijeme 
prolazila kroz teško razdoblje jer mi je otac postao alkoholičar. 
Bio sam ljut, frustriran i pod napadom tako da sam se kao jako 
mlad pokušao ubiti, jer je jednostavno previše stvari bilo krivo 
u mojoj obitelji. 
Nisam dakle bio savršen, ali nikad nisam svoje srce okrenuo od 
Gospodina. Bilo je i vremena kad sam griješio, ali po Božjoj milosti 
nikad nisam uzeo drogu ili pao u blud. Kad sam se oženio bio sam 
djevac, međutim to ne znači da nikad nisam pao u nikakav grijeh. 
Već s devet godina Bog mi je rekao plan za moj život, tako da 
svaki put kad bi mi došla kušnja rekao bih sebi: ‘‘ Russ, sada-
šnje zadovoljstvo nije toliko vrijedno da bi uništio Božji plan za 
sebe.’’ I ono što bih poručio mladim kršćanima jest, ma koliko 

RUSS KLINE IMALI SMO PRILIKU U NEKOLIKO NAŠIH 
CENTARA UGOSTITI SLUžBENIKA MEĐUNARODNOG KAPACITETA. 
EVO ŠTO NAM JE ZA VRIJEME SVOGA BORAVKA U DUBROVNIKU 
ISPRIčAO O SVOJOJ SLUžBI I ISKUSTVIMA.

bila velika kušnja Bog ima plan  za tvoj život koji će ti dati puno 
više radosti, zadovoljstva, ispunjenja i mira nego što grijeh u 
svijetu nudi. Bilo je i trenutaka kad bih rekao: ‘‘Bože, ja želim 
griješiti’’ , ali jednostavno bih shvatio, da nije vrijedno. Podsjetio 
bih mlade: Bog vas voli i On je uvijek bolji izbor.
Možete li nam ukratko ispričati kako ste rasli u službu proroka?
S devet godina, kada sam kršten Duhom Svetim, Bog mi je 
pokazao biblijske stihove: ‘’Prije nego što te oblikovah u maj-
činoj utrobi, ja te znadoh; prije nego što iz krila majčina izađe, 
ja te posvetih, za proroka svim narodima postavih te.’’ Jeremija 
1:5. Znao sam da je to moja budućost. Ne znam kako sam to 
shvatio, ali Duh Sveti mi je rekao točno ono što piše u tim sti-
hovima. Nakon toga sam došao roditeljima i rekao im da me 
Bog zove da budem prorok, jer tad nisam znao što to znači. U 
svakom slučaju Bog me je okružio ljudima koji imaju proročko 

pomazanje. Kad mi je bilo 17 godina jedan od mladića s 
kojima sam svjedočio po ulici dao mi je knjigu  koja go-
vori o proročkoj službi jer je vidio taj poziv u mom životu. 
Sjećam se da sam s 15 godina vidio prvo čudo. Jedan je 
mladić imao kraću nogu, a mi smo kao tim na ulici molili za 
njega, i vlastitim sam očima vidio kako mu je noga narasla 
za 5 cm. Nakon toga se u meni rodila još veća želja za 
nadnaravnim. I da skratim priču, jednom prilikom čuo sam 
da se organizira konferencija sa naglaskom na proročku 
službu, tako da sam otputovao sa suprugom. Bog se zaista 
proslavio i poslao je nekoliko službenika u naš život koji su 
u toj službi bili po 30 ili 40 godina. Oni su nas pozvali da 
putujemo zajedno s njima, što smo i radili deset godina. 
Kroz to vrijeme dok smo s njima putovali, proučavali smo 
Riječ i čitali knjige o proročkoj službi. Puno smo toga primili 
i naučili o ovoj službi, ali smo kroz to vrijeme i rasli. Ono što 
smatram da ljudi trebaju shvatiti jest sam naziv ‘‘prorok’’. 
Apostol, pastir ili prorok nije titula, kao što to ljudi često 
shvate. To je funkcija – to znači djelovati i imati srce kao 
naš Gospodin Isus. 
Što je najteže u Vašoj službi?
Mislim da je nekoliko stvari. Prije svega, to su očekivanja ljudi. 
Kada dođe prorok u crkvu svi očekuju da ćeš im prorokovati. Kao 
prorok ne želiš prorokovati u svome duhu, nego želiš čuti Božji 
glas. Upravo zato stvori se pritisak na službenika, zbog čega se 
i sam ponekad osjećam pod stresom. Proroci su slobodni proro-

kovati, ali ne moraju. Gospodin mi je prije nekoliko godina pokazao da 
čak i u crkvama gdje se nalaze nanovorođeni vjernici postoji religiozni 
sistem i ljudi te gledaju po daru u kojem služiš umjesto da vide ono 
što ti zaista jesi. Bog mi je jednom zaista progovorio: ‘‘Russ, ti imaš 
vrijednost, neovisno prorokuješ li na nekoj službi ili ne. Vrijedan si jer 
si Moj sin’’.
Postoji još jedna stvar u proročkoj službi. Nitko nije nepogrešiv, pa tako 
ni prorok. Sve trebamo provjeravati prema Riječi, pa tako i proroštva. 
Svi kršćani imaju Duha Svetoga u sebi i On svjedoči. Dakle, kad prorok 
govori mi to trebamo provjeriti u odnosu na Riječ. To je zaštita za ljude, 
ali i za proroka. Proroci nisu uvijek u pravu i ne trebaju se tako ponaša-
ti. Ja znam reći ljudima: ‘‘ I ja sam samo čovjek’’. Zato nije dobro uvijek 
reći: ‘‘Bog ti govori’’, ako nisam siguran radije kažem: ‘‘Vidim da...’’
Ono što ljudi prije svega trebaju jest odnos sa Bogom i Njegov dodir, a 
prorok je tu da ih ohrabri i podigne.
U Hrvatskoj ste dva tjedna. Je li vam Bog govorio neke stvari za našu 
zemlju dok ste tu?
Da, ovdje sam dva tjedna i zaista provodim odlično vrijeme. 
Sljedeći put kada budem dolazio, nastojat ću dovesti svoju su-
prugu i kćer.

AUTOR: Mato čupić, Dubrovnik
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bez sile u svome životu (2.Tim. 3:5). Naše ‘‘ ja“ tada preuzi-
ma prijestolje (pogledaj stihove 2-4). Teško nam je izraziti čistu 
ljubav kakvu Bog želi i često smo puni osude i kritični prema 
drugima. Konačno, poput rasipnog sina, trateći svoje naslijeđe, 
završavamo na putu prema grijehu i duhovnoj smrti.
Ako ti je srce odlutalo, prvi je korak povratak Njegovoj osnažu-
jućoj milosti, prepoznavanje svojega stanja i vapaj Bogu za po-
moć. Čak i tvoj neuspjeh može biti odskočna daska na duhovno 
višu poziciju ako uvidiš da svome tijelu ne možeš vjerovati. Ra-
zumijevanje vlastitih slabosti je ključ za oslobađanje Božje sile 
u tvoju korist.
Sljedeći korak je da se izmiriš s Bogom i s drugima. Čak i ako 
ti je netko nanio zlo, moraš oprostiti. Ovo se možda čini teško, 
ali je ključno za održavanje komunikacije s Bogom – i vrijedno 
je nagrade. Kako je jedan svetac napisao: ‘‘Kada	duša	ne	traži	
ništa	u	svemiru	osim	Božjeg	osmijeha	i	ne	boji	se	ničega	osim	
da	Ga	uvrijedi,	rado	će	pristati	platiti	bilo	koju	cijenu	kako	bi	
bila	u	redu	s	Njime.“	
Treće, pogledaj na Boga i Njegovu Riječ kao svoj standard radi-
je nego na one oko sebe. Isus je rekao: ‘‘Dakle,	budite	savršeni	
kao	što	je	savršen	Otac	vaš	nebeski“ (Mt 5:48). Nemoguće je 
da sami postignemo ovaj standard, ali s Bogom možemo sve 
(Filip 4:13).
Konačno, nauči hodati u Duhu, imajući svoje misli na Bogu i 
Njegovom kraljevstvu stalno moleći. Na ovaj način Duh Sveti 
postat će filter za tvoje misli. Svakodnevno moli: „Pronikni	me	
svega,	Bože,	srce	mi	upoznaj,	iskušaj	me	i	upoznaj	misli	moje:	
pogledaj	 ne	 idem	 li	 putem	pogubnim	 i	 povedi	me	putem	 vje-
čnim!“ (Ps 139:23-24) 
Bog je vjeran da odgovori na ovu molitvu i da sačuva tvoje srce 
kako bi ostao u Njemu.
 

 Vjerojatno mnogi znaju biblijski primjer rasipnoga sina 
(pogledaj Lk.15:11-32). Rasipni sin nije završio među svinjama 
onoga dana kada je napustio očev dom; postupno je išao kroz 
proces svojega otpadništva. Isto se tako događa u našim životi-
ma. Da je neprijatelj razotkrio završetak na prvoj kušnji, bilo bi 
lako oduprijeti se! No, udaljavanje od milosti je obično prepre-
deno tako da i duhovno zreliji vjernici zagrizu mamac.
Znakovi upozorenja vidljivi su daleko prije nego prihvatimo 
grijeh. Jedan od prvih je da dopustimo da drugi ljudi ili stvari 
zauzmu mjesto u našem srcu koje pripada samo Bogu. Ako više 
volimo bilo što zemaljsko od Boga jasan je znak da su nam srca 
odlutala. Čak su i duhovno zreli u opasnosti da dozvole vidlji-
vome da otme mjesto vječnoga, nevidljivoga Boga.
Rezultat je toga da postanemo mlaki u potrazi za Bogom. Na-
stupa samozadovoljstvo. Uspoređujemo se prema standardima 
drugih prije nego prema standardu Riječi Božje i opravdavamo 
ono za što znamo da je kompromis.
Počinjemo živjeti ‘‘model	 pobožnosti“, izvana religiozni ali 

Što se tiče Hrvatske i crkve u Hrvatskoj osjećam da trebate 
pokazati Božje srce ovom narodu i tražiti Božje srce za ovaj 
narod. Ponekad gledamo grijeh, kulturu i religiju oko nas i po-
stanemo ljuti i frustrirani, ali unatoč mrtvoj religiji i grijehu, Bog 
voli ovu zemlju. On voli ljude u Hrvatskoj i ono što vjerujem da 
Bog želi od nanovorođenih vjernika u ovoj zemlji jest da im po-
kažete kakvo srce On ima za njih. Pustite Gospodina da vam 
dade Njegove suze za ovaj narod.
Druga stvar – Bog neće podignuti službenike kako bi dotaknuo 
nespašene u ovoj zemlji. Vjerujem da će nanovorođeni vjernici 
koji poznaju Gospodina ići i donositi Krista na svim razinama. 
Na ulicama, u trgovini, u školama, gdje god da bili, govorit će o 
Kristu u ljubavi i ohrabrenju. Hodat ćete u ljubavi Božjoj i u Istini 
Božjoj i na kraju u sili Božjoj. I obični vjernici imaju sposobnost 
iscijeliti bolesne, istjerivati demone i prorokovati. Na taj način će 
se izvršiti utjecaj na nespašene ljude bolje nego što bi to uspio 
bilo koji propovjednik.
I treća stvar- vidim da dolazi svježe pomazanje na Crkvu. Po-
stoji dosta ljudi koji su hodali sa Kristom, ali su odlutali i pošli 
svojim putem, ali će se ponovno vratiti u crkvu. Tada će Gospo-
din sve zajedno opremiti da idete vani na ulice. Vidjet ćete ljude 
koji nikad nisu imali odnos sa Gospodinom kako dolaze Kristu.
To je ono što sada mogu vidjeti.

Škola nadnaravnog u Zagrebu ponovila 
je uspjeh
Druga generacija polaznika, njih dvadeset i pet uživa-
lo je ovih mjeseci u izvrsnoj biblijskoj pouci, domaćih i 
stranih predavača. Dojmovi su vrlo pozitivni, te mnogi 
navode da je Bog radio na njihovim srcima kao nikad 
prije, te da su primili i više no što su očekivali. Posebno 
ih se dojmilo osobno služenje u proročkom daru.

ZNAKOVI SRCA 
KOJE JE 
DALEKO 

OD BOGA
AUTOR: Damir Šićko Alić, Zagreb
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PRAKTIČNO
RICK WARREN: SOTONA VOLI IZOLIRANE VJERNIKE

 ‘‘Opominjite se međusobno svaki 
dan...da koji od vas ne otvrdne zavo-
dljivošću grijeha’’ (Hebrejima  3:13).
Crkvena obitelj će ti pomoći da se ne 
odmetneš. Nitko od nas nije imun na 
iskušenja. S obzirom na to,  svi mo-
žemo sagriješiti. Bog to zna i zato je 
nama kao pojedincima dodijelio od-
govornost da jedni druge čuvamo na 

putu. U Bibliji piše ‘‘Hrabrite jedni druge svaki dan....da 
koji od vas ne otvrdne zavodljivošću grijeha.’’ (Hebrejima  
3:13, prijevod NIV Biblija)
Pozvani smo i primili smo zapovijed  da se uključimo u ži-
vote jedni drugih. Ako poznaješ nekoga tko upravo sada 
duhovno posrće, tvoja je odgovornost da pripaziš na tu 
osobu i vratiš je natrag u zajednicu. 
Apostol Jakov nas u svojoj poslanici upozorava ‘‘ako tko 
od vas odluta od Božje istine, nemojte ga otpisati. Idite za 
njim. Vratite ga.’’ (Jakov 5:17, MSG prijevod)
Prednost pripadanja lokalnoj crkvi je da ona također osi-
gurava duhovnu zaštitu pobožnih voditelja. Bog je dao pa-
stirima odgovornost da paze, štite, čuvaju, brane i  skrbe 
se za duhovnu dobrobit svoga stada.
Rečeno nam je ‘‘njihov je posao da bdiju nad vašim duša-
ma i oni znaju da o tome imaju dati račun Bogu.’’ (Hebre-
jima 13:17, NLT)
Sotona voli izolirane vjernike, odvojene od života u Tijelu, 
odvojene od Božje obitelji i neodgovorne duhovnim vodi-
teljima – jer on zna da su kao takvi, nezaštićeni i nemoćni 
protiv  njegove taktike.   
Teme za razgovor:
Tko u tvojoj zajednici treba tvoju intervenciju u ljubavi kao 
odgovor na Božju zapovijed?
Primjećuješ li razliku u svom životu kada si odvojen od cr-
kve ili drugih vjernika?
Rick Warren je utemeljitelj i pastor Crkve Saddleback	
Church u Lake Forestu, u Californiji, jedne od najvećih i 
najutjecajnijih američkih crkava.On je i autor bestsellera 
New York Timesa The Purpose Driven Life (Svrhom usmje-
ren život). Njegova knjiga The Purpose Driven Church 
(Svrhom usmjerena crkva) proglašena je jednom od 100 
kršćanskih knjiga koja je promijenila 20. stoljeće. Warren 
je također utemeljitelj Pastors.com, globalne internetske 
zajednice za pastore. 

MILOST
dar od Boga ZA TEBE!

Kao rezultat ostva-
renja jednog dijela 
naše vizije: ‘‘Objav-
ljivati Božju Riječ’’, 
od 2000.godine, 
KC ‘‘Riječ života’’, 
Zagreb započinje 
s emitiranjem po-

lusatne emisije na lokalnoj zagrebačkoj televizijskoj posta-
ji ‘‘Otvorena televizija’’ (OTV) pod nazivom (ni više, ni manje) 
‘‘Riječ života’’. U početku je produkcija vrlo skromna i pastor 
Šićko putuje u Šibenik na snimanja. Emisija je zamišljena kao 
mozaični program koji se sastojao od glazbenog spota i po-
ruke iz Božje Riječi. Kontakt telefon bio je ispisan na ekranu, 
kako bi se gledatelji mogli javljati, postavljati pitanja, podijeliti 
dojmove, tražiti pomoć. U to doba, za crkvu je bio izazov odlu-
čiti se na taj ulog, ali Gospodin je pokazao svoju vjernost i pro-
vidio sredstva. Tko je mogao sanjati da će lokalnu televizijsku 
postaju i našu emisiju, koju su mogli gledati jedino stanovnici 
Zagreba i okolice, desetak godina poslije putem digitalnog si-
gnala, moći pratiti cijela naša zemlja. Na taj način Božju Riječ i 
poruke koje se propovijedaju može slušati (gledati) svaki sta-
novnik Hrvatske. Vjerujemo da je i to potvrda Božjeg nauma i 
Njegove snage u našoj slabosti, Njegove moći u našim ograni-
čenjima. Nek je slava Gospodinu Isusu Kristu! 
Danas emisiju ‘‘Riječ Života’’ možete pratiti na Jabuka TV, 
u terminima četvrtkom od 16.30 sati i reprizu subotom od 
14.30 sati.

TV emisija

KAKO NAM JE BILO...

R.E.V.I.V.A.L (radiance, endless, valuable, incredible, va-
rious, affectionate/awesome, loving – zračiti, beskrajno, 
vrijednosno, nevjerojatno, raznoliko, odano, čudesno, 
puno ljubavi) 
Od 2. do 4. svibnja u kampu Bijelnik održana je konferen-
cija za tinejdžere i studente. 
Služio nam pastor Petar Fabijanić zajedno sa svojom su-
prugom Kristinom. Pedesetak mladih (od 10 do 35 godi-
na) iz nekoliko crkava ‘‘Riječ života’’ uživalo je u sponta-
nim i dinamičnim službama punima Duha Svetoga. Bilo 
je tu pjesme, plesa, klicanja i radosnog slavljenja Boga. 
Prema svjedočanstvima mladih nakon konferencije, ovo 
je iskustvo donijelo promjenu u njihove živote koju sada 
sa žarom probuđenja nose svojim kućama i na mjesta 
gdje žive.
Više informacija i dojmova 
možete naći na našoj 
Facebook stranici 
R.E.V.I.V.A.L konferencija 2014.



 SAVEZ CRKAVA Riječ Života    7

PRVA GENERACIJA BIBLIJSKE ŠKOLE U PULI 
OPREMLJENA I SPREMNA

U našem Centru u Puli održana je dodjela diploma prvoj 
generaciji ISOM biblijske škole. Isus je rekao da je posle-
nika malo, i da molimo da Gospodar žetve pošalje posle-
nike u svoju žetvu. Vjerujemo da će dio ovih studenata 
prigrliti viziju i krenuti u veliku žetvu u našoj zemlji. k

ISUS nije samo neka religija. Isus je živi Spasitelj i 
dolazi svakom srcu koje Ga pozove! Svjedoci smo 
Njegove pomoći u svakom dijelu života. 
Vidjeli smo mnoštvo obraćenja i istinskih odluka za 
pravu vjeru i put sa Isusom. Svjedočimo o mnoš-
tvu života koji su promijenjeni: obnovljeni brakovi, 
ozdravljeni bolesnici, oslobođeni ovisnici, ljudi slo-
bodni od straha i tjeskobe; radost u srcu umjesto 
stalne tuge i zabrinutosti; pravi duboki mir, utješeni 
i radosni oni koji su  bili pritisnuti tugom. 
Mnogo smo toga  doživjeli zbog Isusa. Zato uvijek 
sve ljude upućujemo na Njega. On je blizu da po-
mogne i Tebi. On želi biti Bog u Tvome srcu, a ne 
neka imaginacija ili slika na zidu. želiš li Isusa, iskre-
no Mu reci:
ISUSE, VJERUJEM DA SI TI JEDINI SPASITELJ JER SI 
UMRO ZA NAŠE GRIJEHE. VJERUJEM DA MI MOžEŠ 
POMOĆI JER SI USKRSNUO IZ GROBA. žAO MI JE 
ZBOG MOJIH GRIJEHA, OPROSTI MI I OčISTI MOJE 
SRCE. DOĐI SADA I BUDI MOJ SPASITELJ, TEBI PRE-
DAJEM SVOJ žIVOT! SADA SAM TVOJ. AMEN! 

 ISUS KRIST

PREPORUČAMO KNjIGU
Jentezen Franklin - VJERUJ DA MOŽEŠ

NIŠTA NE MOŽE ZAUSTAVITI ISPUNJENJE BOŽJEGA 
SNA ZA TVOJ ŽIVOT

Slijediti snove nije lako! Za to 
nam treba mnogo ustrajnosti i 
snage. Moramo vjerovati  u sebe, 
u Boga i u viziju koju nam je dao. 
U knjizi Vjeruj da možeš! Jente-
zen Franklin donosi nam snažnu 
poruku nade. Ona glasi: „Ti to 
možeš!“ Iznoseći svoja iskustva, 
ali i primjere iz života biblijskih 
junaka, koji su do kraja slijedili 
svoje snove, Franklin nam otkri-
va kako možemo pronaći Božju 
viziju za svoje živote i posvetiti 
se njenom ispunjenju. Čitajući 

ove retke, saznat ćeš što ti je potrebno kako bi pretvorio svoje 
snove u stvarnost. Autor nam, između ostalog, objašnjava: pet 
faza božanskoga sna i načine na koje možeš uspješno proći kroz 
svaku od njih, što možeš učiniti kada ti se učini da se tvoj san 
nikada neće ostvariti, na koje se načine možeš boriti za svoj san 
i ustrajati do njegova ispunjenja. Ne dopusti da ti itko ukrade 
ono što ti je Bog objavio!
www.okknjizara.com  OK e-mail: knjizara@rijeczivota.hr
OK tel. 01/6159-068

PRIPREMITE SE ZA GODIŠNJU KONFERENCIJU 2014. 
U ZAGREBU

Planirajte svoje vrijeme i unesite u svoj raspored i našu 
redovnu Godišnju konferenciju u Zagrebu koja se održava 
od 25. do 28. rujna, 2014.
Gostujući službenici su apostol Greg Howse i 
pastor Michael Posey.

VIDIMO SE!

NAJAVLJUJEMO!
KAMP ZA MLADE U PULI
Radionice, druženja, vatrene službe slavljenja i 
zajedništva sa Duhom Svetim...
Sve to od 21. - 25. srpnja, 2014.
Gost govornik: pastor Benjamin Deitrick
informacije na: www.slijedisusa.com

Sudjelujte u vatrenim sastancima na kojima će 
služiti naši gosti: John Polis, Tim Polis i Joe Perozich
Susret se održava u kampu Bijelnik od 22-25. lipnja.
Saznajte više i prijavite se 
na broju telefona: 01 2911 942 ili 
pogledajte na web stranici: 
www.rijeczivota.hr

POSJETITE KAMP PROBUĐENJA!

Konferencija Za MuŠkarcebudi muško i dođi. 
Vidimo se u Zagrebu od 13. do 15. lipnja!

zanimljivosti: www.krscanstvodanas.com
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u Slavonskom Brodu

u Zagrebu

u Puli

u Sisku

u Splitu

u Varaždinu

u Bjelovaru

u Dubrovniku

u Osijeku

Slavonska avenija 26/11 (Žitnjak)
četvrtkom od 19 
i nedjeljom od 17 sati
tel. 2911 942

P. Miškine 6, (prostor Mjesnog odbora) 
subotom od 17 sati
tel. 099 2209 736

Nobileova 20
srijedom od 19 
i nedjeljom od 10 sati
tel. 091 7342 496

Radićeva 19a 
srijedom od 19 
i nedjeljom od 18 sati
te. 091 3911 946

A.Starčevića 20, (ulaz iz suterena) 
srijedom od 19 
i nedjeljom od 1o sati
tel. 091 515 8446

A.Šenoe 24 
nedjeljom od 10 sati
tel. 095 272 7774

Rimska 24 (Prva ulica) 
nedjeljom od 10 sati
tel. 091 5582 518

Varaždinska 53
četvrtkom od 19
i nedjeljom od 10 sati
tel. 091 5001 214

Sajmište 12
subotom od 18 sati
tel. 095 9146 850

u Rijeci
Zagrebačka 5a
nedjeljom od 18 sati
tel. 091 7342496

Sve informacije možete saznati u uredništvu lista ako nazovete na broj telefona 01 2911 942 ili pišite na mail: zagreb@rijeczivota.hr

želite li pomoći 
svojim savjetom 
(prijedlogom), 
imate li dara 
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